
Föreningen Laurins Styrelseprotokoll tisdagen den 8 augusti 2023. 
 
 

 

Närvarande: Leif Ahl, Lars Axelsson, Martin Johansson, Åke Johansson, Ronny Järphag, Peter 

Ohlsson, 

                     Rustan Olsson.  Suppleanter: Stig Einarsson, 

 

Ej närvarande: Olle Johansson, 
 

 

1. Mötets öppnande 
Ordföranden Martin J öppnar mötet klockan 18.00 

 

2. Dagordning 
Dagordning läses upp av ordföranden, som godkänns av mötesdeltagarna. 

 

3. Föregående protokoll 
Martin J läser upp föregående protokoll, inga synpunkter framfördes. Protokollet läggs i arkivpärm. 

 

4. Ekonomi 
Inga ekonomiska förändringar av någon betydelse har förekommit under perioden. 

 

5. Långtidsplan 
Ingen fråga 

 

6. Harry 
- Föregående ägarfamilj till Harry, önskar att få komma och besöka Harry. Karl-Eskil har lovat att ta hand 

om besöket. 

- Några abonnerade turer kommer Harry att genomföra med olika företag och sjöbegravningar under 

sensommaren. 

 

7. Verkstan 
- I verkstan intill ytterdörren står ett flertal dunkar med olja. Förmodligen är det spillolja i några av dessa. I 

en efterföljande diskussion ställdes frågan om inte hamnen kan ha möjlighet att ta hand om dessa volymer. 

Martin skulle ta kontakt med någon personal i hamnen som eventuellt kanske kan lösa problemet åt oss. 

Lite bättre ordning på platsen för förvaringen är mycket önskvärd. 

- En eventuell försäljning av dieseltrucken diskuterades. Detta måste ske i samråd med Håkan Meijer. 

- Försäljning av div. svetsaggregat och sågar skall vi försöka få sålt på TKM -dagen. 

- En bättre plats för modellen ”Frifararen” diskuterades. Ett bra förslag är att den placeras på kapen för 

trappan. Rustan såg ut att kunna lösa detta. 

Modellkanonen som i dag står på ett bord på scenen kommer eventuellt att placeras uppe på hisstaket. 

 

8. Museet 
Ingen fråga 

 

9. Fastigheten 
- Peter berättar att diskmaskinen som beställts kommer att levereras innan TKM. 

 

10. TKM / Evenemang 
- Leif Ahl skall om möjligt försöka lösa problemet med att anskaffa ved till TKM 

- Det har tyvärr förekommit gamla och felaktiga uppgifter i olika medier om vilken dag TKM skall vara. 

Bland annat en gammal annons på nätet sedan 14 augusti 2010 som inte går att få bort. 

Även ett tryckfel på felaktig ålder på gratisungdomar för entré har förekommit i annonser. 

Ett problem som vi efter bästa förmåga försöker rätta till. 

- Styrelsen diskuterade problemet med ungdomar som har anpassningsproblem som ofta är i lokalerna på 

våra aktivitetskvällar. Där vi ser att vi inte har möjlighet att hela tiden övervaka deras aktiviteter och 

därmed har svårt att ta något ansvar för deras handlingar. 



Styrelsen enades om att någon anhörig till dessa ungdomar alltid skall finnas närvarande vid dessa tider. 

 

11. Rapporter 
Andra motorföreningar från länet kommer att delta på TKM, bl.a. NOHAB från Trollhättan 

 

12. Övrigt 
- Matilda från Sjöfartsmuseet kommer och besöker föreningen den 7 september på förmiddagen 10.30. 

- 50 stycken svarta T-shirt med Harry-logga som beställts har kommit. Vi kommer att sälja ut dessa för 

200 kr styck. 

 

13. Nästa möte 
Nästa möte tisdagen den 12 september kl. 18.00 

 

14. Mötets avslutande 
Mötet avslutas: Ja 

 

 

 

 
       Ronny Järphag                        Martin Johansson 
       Sekreterare                         Ordförande 


